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Referat af afdelingsmødet i afdeling 33  

Dato: 12. september 2024 

Tidspunkt: 18.30 

Antal deltagende beboere:mange 

 

Skriv ikke navne og adresser på andre beboere i referatet (bestyrelsesmedlemmer eller udvalg undtaget) 
 

 

REFERAT 
 

Afdelingsbestyrelsen (formanden) byder velkommen 
 

1 
 
 

Valg af referent og dirigent 

 
Dirigent – Susanne (Almenbo) 
 
Referent – Karin Jakobsen 
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Godkendelse af forretningsorden  

 

Godkendt enstemmigt 

 

 

3. Beretning 

Fremlæggelse af beretning for 
perioden siden sidste 
afdelingsmøde 
 

Endnu engang et fantastisk fremmøde ved vores Juletræsfest. 
Datoen i år bliver lørdag d. 30.11  
 
Rundgang med plan/mulighed for etablering af flere P-Pladser, dette 
er skrinlagt, da det vil medføre gener for Punkthusene der vil få 
parkering direkte udfor deres vinduer, samt en del af de grønne 
arealer imellem nuværende p-pladser og boliger skulle inddrages. 
 
Renovation : Røde bokse til farligt affald er på vej ud  - Frank har fat i 
det. 
Vi skal have formidlet ud til vores beboere at vi har fælles containere 
med afd 46 i bunden af Parken, til store papkasser, havekrukker, 
legetøj mm som er for småt til at stille på vores storskrald. 
 
Der er i foråret og sommeren brugt rigtig meget fritid sammen med 
afd 46´s bestyrelse til at få vores fælleshus fikset op (der mangler dog 
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stadig at blive malet, men det er på budget i 2025) Der er talt op, 
indkøbt mangler , stole og borde, samt lavet lister med inventaret og 
priser, hvis man skulle være uheldig at slå noget i stykker .  
Efter udlejning vil Fælleshuset blive checket for rengøring og evt 
mangler, man vil blive kontaktet hvis der er mangler. 
Vi har valgt betaling for ituslået service i stedet for at skulle sætte 
lejen op så Fælleshuset er rentabelt. 
Hvis der er stemning for en Sommerfest, vil Bestyrelsen gerne være 
behjælpelig 
 
Sidst en tak til Lotte som udtræder af Bestyrelsen , for hendes 
fantastiske især kreative arbejde i alle de år hun har være medlem. 
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Godkendelse af afdelingens budget samt fremlæggelse af 
afdelingens regnskab  

 

Godkendt 

 

 

 

5 Behandling af evt. indkomne forslag 

5.1  
Forslag 1  
Forslagets overskrift  

Skriv hvad forslaget handler om (undgå at skrive navne og adresser på 
beboere) 
Fibernet – Norlys eller Aura  
 
Almenbo og Bestyrelsen prøver at få priser på TV og Internet og der 
indkaldes evt til et ekstraordinært Bestyrelsesmøde. 
 
 
 

☒   Vedtaget 

☐   Forkastet 

☐   Trukket 

☐   Ændringsforslag vedtaget 
 

5.2 
Forslag 2 
 

Buskads bag ved boligerne op mod Byggeren  
 
Svar fra Kommunen : Der er ikke budget til pt at gøre noget ved det. 
 
Der er vedtaget at Boligforeningen bliver ved med at kontakte 
Kommunen for klipning af buskadset , alternativt at fjerne det helt og 
så græs, da baghaver og murværk er hærget af alger og mos. 
 
 

☐   Vedtaget 

☐   Forkastet 
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☐   Trukket 

☒   Ændringsforslag vedtaget 

5.3 
Forslag 3 
 

 
Låger foran Storskrald 
 
 

☒   Vedtaget 

☐   Forkastet 

☐   Trukket 

☐   Ændringsforslag vedtaget 
 

6 Valg af medlemmer til afdelingsbestyrelsen og valg af suppleanter 

[Personer på valg i år fra 
afdelingsbestyrelsen] 
 

Lotte Anker Christensen - udtræder som kassér 

Ina Mikkelsen – valgt ind som kassér 

7 
Valg af suppleanter til 
afdelingsbestyrelsen 
 

 

Bjørn Egil Sand – 1 Suppleant 

Lotte Anker Christensen – 2 Suppleant 

 

 

8 

 

 

Eventuelt 

Tæppebanke stativ skal sættes op , blev godkendt ved sidste møde. 

Buske ved Punkthusene – Mogens har fat i gartnerne , det er med i 

vores aftale 
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Afdelingsbestyrelsen består nu af: 

       

Navne  Valgperiode: 

Formand: 

Karin Jakobsen 
 

2024-2025 

Øvrige medlemmer: 

Lone Ask 

Ina Mikkelsen 

 

 

 

2024-2025 

2024-2026 

Suppleanter: 

1 Suppleant Bjørn Sand 

2 Suppleant Lotte 

Anker Christensen  

 

 

 

 

2024-2025 

Evt. valgte til 

repræsentantskabet: 

 

  

 

 

 

 

Med venlig hilsen 

Afdelingsbestyrelsen 

 


